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Summary:

This research deals with the topic of personality structure in the Arabic novel as
a concession (theoretical and practical.(

This structure included, in its entirety, the mechanisms of narration in the novel
"The Cruelty of the Father" "Asiya Ghomari", as it is essential in this literary
genre. It dealt with personalities, including major, secondary and recollection. It
also dealt with time in two types: recall and anticipatory, and sequential events
mixed with places, including open and closed.

Key words: Assia Ghomari, structure, character, novel, narration.
Résumé:
Cette recherche traite du theme de la structure de la personnalité dans le roman

arabe en tant que concession (théorique et pratique).

Cette structure incluait, dans son intégralité, les mécanismes de la narration dans
le roman "La cruauté du pére" "Asiya Ghomari", car elle est essentielle dans ce
genre littéraire. Elle traitait de personnalités, y compris majeures, secondaires et
du souvenir. Elle traitait également du temps sous deux types: rappel et
anticipation, et événements séquentiels mélés de lieux, y compris ouverts et
fermés.

Mots clés: Assia Ghomari, structure, personnage, roman, narration.




